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Aktualita č. 06 / 2010 

V Českých Budějovicích po formálních a technických přejímkách těsně před startem 
 
Po formálních a technických přejímkách, které dnes od rána probíhaly  
v pavilonu Z českobudějovického výstaviště proběhla v tiskovém středisku  zahajovací 
tisková konference za účasti čtyř předních posádek Mediasport Mezinárodního mistrovství 
ČR v rally (Václav Pech – Petr Uhel, Pavel Valoušek – Zdeněk Hrůza, Roman Kresta – Petr 
Gros, za posádku Jaromír Tarabus – Daniel Trunkát byl přítomen jezdec Jaromír Tarabus). 
  
Po krátkém představení se slova ujal ředitel rallye Jindřich Kunc, který popřál všem 
posádkám hodně úspěchů a vyzval je k zhodnocení trati a svých ambicí a strategií. 
 
Všechny posádky se shodli na obtížnosti soutěže, která bude znásobena nevyzpytatelným 
počasím. Velkou roli bude hrát výběr pneumatik. 
 
 
Přinášíme Vám ohlasy z tiskové konference: 
 
Václav Pech: „Tra ť je tradičně pěkná a velmi náročná. Bohužel mizí rozskákané úseky, které 
jsou nově asfaltovány, což trať zrychluje.“ 
 
Petr Uhel (spolujezdec Václava Pecha po položené otázce, zda vnímá i on zvětšený restriktor 
turbodmychadla v jejich Mitsubishi Lancer EVO IX): „V ětší restriktor nás zrychlil, z pohledu 
spolujezdce to ale nevnímám a zvenčí jsem Vencu ještě jet neviděl.“ 
 
Roman Kresta: „Letošní mistrák je díky souboji s Pavlem Valouškem rozjet ve velmi rychlém 
tempu, které snad nepamatuji.“ Na otázku, zda se pokusí dosáhnout čtvrtého vítězství v řadě 
odpovídá: „Bude velmi těžké dosáhnout případného čtvrtého vítězství v řadě.“ 
 
Jaromír Tarabus (na tvrzení ředitele soutěže Jindřicha Kunce, že je vnímám jako černý kůň 
soutěže): „S autem se stále sžíváme, za černého koně se nepovažuji, to by musel Valda 
zpomalit …“ 
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